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n Antalya’da önceki akşam 
etkili olan sağanak yağmur ve 
fırtına kenti facianın eşiğine 
getirdi. Bazı işyerlerinin camları 
patlarken, birçok noktada ağaç-

lar yola devrildi. Havalimanında 
iniş ve kalkışlar gerçekleşti-
rilemedi. D-400 karayolunda 
aydınlatma direğine çarpan 
midibüs yan yattı. n 3'TE

YIKTI GEÇTİ 
n MURATPAŞA 
Belediyesi’nin, 
düzenleyeceği 9. 
Kaleiçi Oldtown 
Festivali 17-20 
Ekim tarihlerin-
de gerçekleşecek. 
Başkan Ümit Uysal, 
hedeflerinin Antal-
ya’da 12 ay turizm 
hareketi sağlamak 
olduğunu söyledi. 
n 8’DE 
 

n PATARA’da ören yeri 
gişesini kullanarak plaja 
gitmek isteyen yabancı 
turistler için 10 girişlik 

kartın ücreti 80 Avro’ya 
çıkarıldı. Müşteri kay-

bına uğrayan turistik 
işletmeciler, bakanlığa 

başvurarak bu daha 
uygun bir fiyat 

belirlenmesini is-
tedi. n 6’DA

PATARA’DA  
ZAM İSYANI

Kaleiçi Oldtown
Festivali Ekim’de
                    

MECLİSTE YAS
ALI BAHAR IÇIN GÖZYAŞI SEL OLDU

Kemer’de geçirdiği talihsiz tekne kazasında hayatını kaybeden ATSO Başkanı Ali Bahar’ın yeri-
ne başkan seçilen Yusuf Hacısüleyman’ın açılış konuşmasını yaptığı ilk meclis toplantısı yapıl-
dı. Merhum Ali Bahar’ın koltuğunun güllerle donatıldığı toplantıda gözyaşı adeta sel olup aktı.
                    UNUTMAYACAĞIZ ALİ BAHAR 

n ALI Bahar’sız ilk meclis toplantısında 
merhum başkanın koltuğu güllerle donatıldı. 
Meclis üyeleri toplantıya, “Unutmayacağız 
Ali Bahar” yazılı kokartlarla katıldılar. Mec-
lis toplantısının ardından Ali Bahar’ı anma 
törenine geçildi. Anma töreni öncesinde 
meclis üyelerine Bahar’ın çalışma haya-
tından bir film izletildi. Bu sırada, meclis 
üyeleri ve Ali Bahar’ın yakınları gözyaş-
larına hâkim olamadı. 
                    YERİNİ KİMSE DOLDURAMAZ 

n BAHAR’IN yerine başkan seçilen ATSO 
Başkanı Yusuf Hacısüleyman, “Sevgili 
Ali'nin yerini kimse dolduramaz. Ali Bahar, 
sadece bir başkan değil, aynı zamanda bir 
ilham kaynağı, vizyoner bir liderdi. Şakacıy-

dı, espri doluydu, 
gülerdi, güldür-
meyi severdi. 
Çalışkandı, azim-
liydi, çıtayı her 
gün biraz daha 
yükseltmişti. 
Gençler için il-
ham oldu, örnek 
oldu, idol oldu. 
Gençleri gele-
ceğe hazırladı.” 
dedi. n 5'TE

n ALI Bahar’ın kardeşi Berkay Bahar, anma töre-
ninde yaptığı konuşmada, “Abim 55 yıllık hayatına 
100 yıl sığdırdı. Çok mutlu yaşadı. Etrafındaki 
insanların tamamını mutlu etmeye çalıştı.“dedi.

MUTLUYDU VE 
MUTLU EDERDİ

Yusuf 
Hacısüleyman

n ŞIKAYETLERI dinleyen Cumhur-
başkanı Tayyip Erdoğan, Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu ile 
Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri 
Ersoy’a,  “Bu işi ivedilikle çözün, gere-
ken neyse onu yapın, sorumluları hesaba 
çekin" şeklinde talimat verdi. 
n HABERI 4. SAYFADA

ÇÖZÜN TALİMATI 
Devlet Hava Meydanları İşletmesi (DHMİ) personelinin, maaşlarında iyileş-
tirme yapılması için başlattıkları iş yavaşlatma eylemi, AK Parti MKYK top-

lantısında gündem oldu.

SORUMLULAR 
HESAP VERSİN

n CHP Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya, “Hem adil olmak hem de turizm-
de rekabetçilik artışı istiyorsak turizm 
destinasyonlarından toplanan vergilerin 
öncelikli olarak o şehirlerde harcanma-
lı” dedi. n HABERI 5’TE 

Konaklama 
vergisi 

belediyelerin 
hakkı

n ANTALYA Emlak-
çılar iş Takipçileri ve 
Oto Galericiler Esnaf 
Oda Başkanı Ismail 
Çağlar, “Kiracı TÜFE 
oranı kadar zam yapa-
bilir.Istedikleri gibi 
tahliye edemezler, 
12’nci yıl tahliye edi-
lebilir.” dedi. n 4’TE  

TÜFE UYARISI 

Antalya Körfez gazetesinin gün-
deme getirdiği şehir hastanesin-
deki otobüs durağı sorunuyla ilgili 
çalışma yapıldı. Sıkıntılı durağın yeri 
değiştirildi ancak vatandaşların ek 
durak isteği karşılanmadı. Hastalar, 
“Çilenin yeri değişti, kendisi değiş-
medi.” yorumunda bulundu. n 2’DE 

YERİ DEĞİŞTİ
ÇİLESİ AYNI!

n AKDENIZ Elektrik 
Dağıtım A.Ş.'nin 
hizmet bölgesinde 
elektrik tüketimi 
neredeyse her 
gün yeni bir rekor 
kırıyor. 19 Tem-
muz Cuma günü 
Antalya’da yılın en 
yüksek tüketim 
rakamına ulaşıldı
n HABERI 4’TE 

Elektrik rekoru

ANTALYA Il Tarım ve 
Orman Müdürlüğü 
tarafından başlatılan 

“Küçük Çiftçiler 
Antalya’da” projesi 
kapsamında, genç 
tarımcılar ve çiftçi 
çocukları, tarımın 

önderleriyle buluşmaya 
başladı. n 8’DE 

Çoban çocuklar
tatil keyfi yaptı

n KONYAALTI 
Belediyesi’nin Spotify 
hesabındaki “Edebi-
yatımızdan 12 İsim 12 
Eser” isimli podcast 
serisi kapsamında; 
2011’de kaybettiğimiz 
şair Didem Madak’ın 
Ah’lar Ağacı isimli 
şiiri seslendirildi.
n HABERI 8’DE 

Konyaaltı Belediyesi
Didem Madak’ı andı

JÜRİ 
BAŞKANI 
ÖZPETEK 

OLDU 8

12 AY TURİZM İÇİN
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Kepez ilçesi Göçerler Mahal-
lesi’nde 372 bin 917 metre-
kare arazi üzerine inşa edilen 
5 yıldızlı otel konforundaki 

Antalya Şehir Hastanesi, kentteki en 
büyük sağlık yatırımı. 4 hastaneden 
oluşan sağlık kompleksi, bin 500 yatak, 
246 yoğun bakım yatağı, 43 ameli-
yathane ve 300 poliklinikle hizmet 
veriyor. Bünyesinde Kadın Doğum 
Hastanesi, Onkoloji Hastanesi, Kalp 
Damar Hastanesi, Genel Hastane var. 
Hastanenin sağlık turizminde katkısının 
büyük olması bekleniyor.

DURAK KRIZI BIR TÜRLÜ ÇÖZÜLEMEDI
Antalya’da vatandaşların ‘5 yıldızlı otel 
konforunda’ dediği şehir hastanesinin 
önünde büyükşehir belediyesi tarafın-
dan bir tane otobüs durağı konulması 
büyük tepki çekti. Rekor kıran sıcak 
ve kışın soğuk ve yağmurlu havalarda 
dışarıda ayakta otobüs beklediklerini 
ifade eden hastalar isyan etti. Hastalar 
hastaneye ek durak konulmasını talep 
etti. Sosyal medyadan tepkilerini dile 
getiren hastalar, durağın polikliniklere 
de uzak olduğunu ifade ederek daki-
kalarca yürüdüklerini söyledi. Antalya 
Körfez Gazetesi vatandaşların bu 
isyanını bir süre önce “Durak Çilesi” 
manşeti ile kent gündemine getirdi. 
Haberlerin ardından harekete geçen 
büyükşehir belediyesi yeni bir durak 
alanı yaparak, durağın yerini değiştir-
di. Hastaların yazın güneşte kışın da 
yağmurda açıkta beklememek için talep 
ettiği ilave durak isteği yine karşılıksız 
kaldı. Hastalar, “Çilenin yeri değişti, 
ama kendisi değişmedi” yorumunda 
bulundu. 

CAM DURAKLAR KABUL EDILEMEZ
Durağın yerinin değişerek, ilave durak 

konulmaması sosyal medyada da büyük 
tepki çekti. İşte yapılan o yorumlardan 
bazıları: Oya Dayanır: “Durak yenile-
nerek eskiye göre daha iyi olmuş. Ama 
sıcağın altında yine hastaneye giriş çok 
uzak kaldı. Yağmur ve güneşin altında 
çok zor olacak.” Serap Demir: “Durağın 
yerinin yenilenmesi güzel olmuş ama 
bu durak yine yetmez. 

Hastane büyük ve sadece bir tane 
durak var.” Ercan İlkay: “Antalya gibi 
sıcak bir kentte bu cam duraklar kabul 
edilemez, güneşi geçirmeyen duraklar 
olacak.” Havva Aydın: “Evet durak 
yenilenmiş, yeni yeri de hastaneye çok 
uzak. 
Yaşlılar ve hastalar zor durumda kalı-
yor.” Osman Söyler: “Gölge olmadıktan 

sonra; camdan durak işkence.” İnsanlar 
nefes nefese kalıyor, güneş durağın içe-
risinde! İnsanlar sığınacak gölge arıyor” 
Bulut Kennel: “Yeni durak yeri güzel 
oldu, ama şunu anlamak çok mu zor? 
İnsanlar güneşten korunacak uzun kapa-
lı alan istiyor.” 

n ERTUĞRUL GÜN/ÖZEL HABER 

YERİ DEĞİŞTİRİLDİ
AMA ÇİLESİ AYNI
Antalya Körfez gazetesinin gündeme getirdiği şehir hastanesindeki otobüs durağı sorunuyla 
ilgili çalışma yapıldı. Haberlerin ardından durağın yeri değiştirildi ancak vatandaşların ek durak 
isteği karşılanmadı. Hastalar, “Çilenin yeri değişti, kendisi değişmedi” yorumunda bulundu.

ANTALYA’DA kent merkezinde hemen 
hergün yaşanan trafik sorunlarının bir 
benzeri de Aksu’da yaşanıyor. Aksu’da 
ilçe merkezinde binlerce sürücü ölümle 
burun buruna geliyor. İlçe merkezinden 
gelerek D-400 karayoluna bağlanarak 
Serik istikametine gitmek isteyen sü-
rücüler, uzun süre karayoluna bağlantı 
kurmakta zorlanıyor. 

Karayoluna bağlantı noktasında bir 
cebin olmamasından dolayı sürücüler, 
havalimanı yönünden gelen ve üst geçit 
rampasından süratle inen araçların önü-
ne çıkmak zorunda kalıyor. Sürücüleri 
bekleyen bir başka tehlike ise karayo-
luna bağlanan yolun hemen ilerisinde 
bulunan akaryakıt istasyonu. 

Olası bir kazada sürücüler yaşana-
bilecek tehlikeden de korkuyor. İlçe 
yöneticileri ise şuana kadar duruma 
müdahale etmiş değil. Daha önce de ya-
şanan kazalara rağmen sorunu çözecek 
bir adım atılmadı.

KÖTÜ SONUÇLARI OLABILIR 
Konunun çözümü için gerekli kurum-
lara başvuru yapacaklarını ve konuyu 
kent gündemine getireceklerini ifade 
eden Aksu Kent Konseyi Başkanı Turan 
Şahin, “Bağlantı yolumuz daha önce 

daha da dardı. Biz biraz daha genişle-
mesini sağladık. Ama zamanla artan 
nüfusa karşı talebi karşılamaz oldu. 
Oteller bölgesinden gelen servisler bura-
dan D-400 karayoluna bağlanıyor. Allah 
korusun olası bir canda çok kötü sonuç-

lar alınabilir. Acilen bölgenin Ulaştırma 
Bakanlığımız ve Karayolları Antalya 
Bölge Müdürlüğümüz tarafından uzun 
bir cep yapılmasını talep ediyoruz” söz-
lerine yer verdi. n ERTUĞRUL 
GÜN- ÖZEL HABER

Aksu’daki ölüm yolu 
Aksu’da Serik istikametine gitmek üzere D-400 karayoluna girmek 
isteyen sürücüler ölümle burun buruna geliyor. Hem kent merkezinden 
gelen hem de Serik istikametine gitmek isteyen sürücüler, burada bir 
cebin olmaması nedeniyle kaza tehlikesi ile karşı karşıya kalıyor.

ANTALYA Sosyal Güvenlik 
İl Müdürü Ali Duru, Gençlik 
ve Spor Bakanlığı ile iş birliği 
kapsamında ücretsiz konakla-
mak isteyen emeklilerin yüzde 
25’inin Antalya’yı tercih ettiğini 
belirterek, “Bu ikinci haftamız. 
Memnuniyetten dolayı sürekli 
maillerimiz ve telefonlarımızdan 
gelmek isteyenlerin talepleri de-
vam ediyor ama müracaat süreleri 
bitti” dedi.

OLUMLU GERI DÖNÜŞ
Yurtta kalan emeklilerden güzel 
geri dönüşler aldıklarını belirten 

Ali Duru, “Çok güzel tepkiler 
alıyoruz. Herkes teşekkürlerini 
sunuyor. Cumhurbaşkanımıza 
memnuniyetlerimi iletiyor. Biz 

de Antalya Sosyal Güvenlik İl 
Müdürlüğü olarak ufak da olsa 
katkı sağlamak amacıyla kahvaltı 
programları düzenleyerek emek-
lilerimize ülkemize vermiş olduk-
ları hizmetlerden dolayı teşekkür 
ediyoruz. Buraya gelmek isteyen-
ler devletimizin bu imkanlarını 
kullanırsa biz de gerekli yardım-
ları yaparak onların memnun bir 
şekilde geri dönmelerini sağlarız” 
diye konuştu.

KUM, DENIZ VE TARIH IÇ IÇE
Eşi Oktay Bal ile tatile gelen Eda 
Bal (37), günlerinin gezerek ve 

eğlenerek geçtiğini anlattı. Eda 
Bal, “Bu tatili bir otelde yapsay-
dık benim için tek farkı cebimden 
çıkacak aşırı yüklü miktarda 
para olurdu. Şimdi paramız hem 
cebimizde kaldı hem de çok güzel 
bir şekilde tatilimizi tamamladık. 
Yurdumuzun otelden bir farkı 
olduğunu düşünmüyorum. 

Bu projeyle gelmelerini tavsiye 
ederim. Mutlaka gelsinler, gezsin-
ler. Bunu kaçırmasınlar. Devleti-
miz bize böyle imkan sunduysa 
mutlaka yararlansınlar” diye 
konuştu. n İHA 

EMEKLİLERİN İLK TERCİHİ ANTALYA

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, 
Yükseköğretim Kurumları Sınavı’nı 
(YKS) geride bırakan gençlerin bilinçli 
ve doğru bir şekilde üniversite tercihlerini 
yapabilmeleri için ücretsiz danışmanlık ve 
rehberlik hizmeti vermeye başladı. Gele-
cekleriyle ilgili en önemli tercihi yapma 
aşamasında olan öğrenciler, ATABEM 
Çaybaşı, Muratpaşa ve Dokuma Üniversi-
teye Hazırlık Merkezlerinde 2 Ağustos’a 
kadar uzman rehber öğretmenler eşliğinde 
ücretsiz danışmanlık hizmetinden fay-
dalanabilecek.Üniversite adaylarırehber 
öğretmenler eşliğinde yapılan birebir 
görüşmelerde tercih listelerini ve kariyer 
hedeflerini planlayabilecek.Üniversite 
sınavına Çaybaşı ATABEM Üniversiteye 
Hazırlık Merkezi’nde hazırlandığını ifade 
eden Yağmur Serbest, tercih döneminde de 
kurs merkezinden destek aldığını söyledi. 
İki yıldır üniversite sınavına ATABEM’de 
hazırlandığını belirten Canan Karaman 
ise, “Sınavda iyi bir derece elde ettim. 
Doğru bir tercih yapabilmek için profes-
yonel destek almak istedim. Bu yılki taban 
puanları, başarı sıralaması ve üniversitele-
ri konuştuk. Rehber öğretmenlerimiz bize 
oldukça yardımcı oldu.” dedi.

ATABEM’DE 
YKS TERCİH 
DANIŞMANLIĞI  

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi’nin 
bakım onarım çalışması nedeniyle Düden 
Şelalesi, 29 Temmuz Pazartesi günü ziya-
rete kapalı olacak.Antalya’nın benzersiz 
doğa harikalarından Düden Şelalesi, 
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin bakım 
onarım çalışması nedeniyle 29 Temmuz 
Pazartesi günü 1 gün süreyle ziyarete 
kapatılacak. Düden Şelalesi, 30 Temmuz 
Salı gününden itibaren tekrar ziyarete 
açılacak. n İHA 

Düden Şelalesi 
pazartesi kapalı

ANTALYA’da yaşamını sürdüren Rus 
sanatçı İrina Yalçın piyano ve kema-
nıyla, Naciye Çokbilir de bağlamasıyla 
ortak konser verdi.Piyano-keman ve ses 
sanatçısı İrina Yalçın, Türk Halk Müziği 
Sanatçısı Naciye Çokbilir, seslerini ve 
enstrümanlarını proje sorumlusu Emire 
Ulutaş’ın sunumuyla Konyaaltı Cemevi’n-
de birleştirdi. Popüler Rusça -Türkçe şarkı 
ve türkülerin piyano, keman ve bağlama 
eşliğinde seslendirildiği konsere Antal-
yalıların, Antalya’da yerleşik yaşayan 
yabancıların ilgisi yoğun oldu.Sayısız 
bestesi de bulunan İrina Yalçın- Naciye 
Çokbilir ikilisi, Rusça ve Türkçe şarkı ve 
türküleri yorumladı. İzleyiciler, sanatçıları 
alkış yağmuruna tuttu. n DHA 

ORTAK KONSER 
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Antalya adeta felaketin eşi-
ğinden dönüldü. Kentte gök 
gürültülü sağanak yağmur 
ile birlikte etkili olan fırtına 

hayatı durma noktasına getirdi. Fırtına 
dolayısı ile bazı işyerlerinin camları 
patlarken, kentin birçok bölgesinde 
ağaçlar yola devrilerek sürücülerin 
geçişini kapattı. Konyaaltı ilçesinde 
yollar göle döndü. Otomobillerin teker 
boyuna kadar yaklaşan su birikintile-
rinde sürücüler zor ilerledi. Ardı arka-
sına gerçekleşen yıldırımlar ise geceyi 
aydınlattı. 

YOLLARDA SU BASKINI 
Şiddetli fırtına ile yağışa hazırlıksız 
yakalanan Antalyalılar, kaçış noktası 
olarak otobüs durakları ya da apartman 
altlarını tercih etti. Yağışla beraber kent 
merkezindeki yollarda trafik yoğunluğu 
yaşandı. Bazı noktalarda ise su birikin-
tileri oluştu. Rüzgarla devrilen ağaç-
lar, park halindeki otomobillere zarar 
verdi. Polisler geçtiğimiz yıl Kepez’de 
alt geçitte bir vatandaşın can vermesi 
üzerine alt geçitlerde sürekli devriye 
görevi yaptı. 

HAVALİMANINDA HAYAT DURDU
Olayların yaşandığı bir başka önemli 
nokta ise Antalya Havalimanı oldu. 
Şiddetli fırtına ve yıldırım dolayısı ile 
havalimanına iniş ve kalkışlar bir süre 
gerçekleştirilemedi. Kalkmak isteyen 
uçaklar doğu pistinde adeta ip gibi 
sıraya geçti. Farklı noktalardan gelen 
uçaklar ise Korkuteli semalarında 4-5 

tur atmak zorunda kaldı. Uçakların 
iniş ve kalkışlarına hava durumunun 
normale dönmesi ile kademeleri olarak 
izin verildi. 

FACİADAN DÖNÜLDÜ
Sağanak yağışla beraber kazalar da 
meydana geldi. Saat 23.00 sıralarında 
Antalya D-400 karayolu havalimanı 

kavşağında, midibüs önce yol kenarın-
daki refüj ve demir bariyere, ardından 
yol kenarında bulunan aydınlatma 
direğine çarparak yan devrildi. Kazada 
sürücü yaralanırken, midibüsün boş 
olması facianın önüne geçti.  
n ERTUĞRUL GÜN 

ANTALYA 
AFETI 
YAŞADI

HAVALIMANINDA UÇUŞLAR DURDURULDU

Antalya’da önceki akşam etkili olan sağanak yağmur ve fırtına kenti facianın eşiğine getirdi. 
Bazı işyerlerinin camları patlarken, birçok noktada ağaçlar yola devrildi. Havalimanında iniş ve 
kalkışlar gerçekleştirilemedi. D-400 karayolunda aydınlatma direğine çarpan midibüs yan yattı.

METEOROLOJI Genel 
Müdürlüğü’nden perşembe 
günü iç batı bölgelerde gök 
gürültülü sağanak yağışların 
etkili olacağı belirtilmesinin 
ardından dün akşam 22.30 

sıralarında Antalya’da sağanak 
yağış etkili oldu. Yaklaşık 1 
saat süren yağmur ve fırtına 
hayatı olumsuz etkiledi. 
Şiddetli fırtına ile yağışa hazır-
lıksız yakalanan Antalyalılar 
kaçış noktası olarak otobüs du-
rakları ya da apartman altlarını 
tercih etti. 

YANGINA NEDEN OLDU
  Bazı iş yerleri yağışa eşlik 
eden şiddetli rüzgardan dolayı 
zarar gördü, vatandaşlar pani-
ğe kapıldı. Bazı noktalarda da 
ağaçlar devrildi, park halindeki 
araçlar üzerlerine düşen ağaç 
ve eşyalardan dolayı zarar 
gördü. Bir otelin bahçesin-
deki ağaca düşen yıldırım ise 
yangına neden oldu. Yıldırımın 
düşme anı cep telefonu kame-
rasına yansıdı. n IHA 
 

OTEL BAHÇESİNE  
YILDIRIM DÜŞTÜ 
Yolların göle döndüğü yağışta ise bir otelin bahçesine yıldırım düştü ve 
yangın çıktı. Yıldırımın düşme anı cep telefonu kamerasıyla kaydedildi. 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, 
kuvvetli fırtına ve yağışın neden olduğu 
olumsuzluklara müdahale etti. Antalya’da 
aniden bastıran kuvvetli fırtına ve sağanak 
yağış hayatı olumsuz etkiledi. Ağaçlar 
rüzgarın etkisiyle yola ve araçların üzerine 
devrilirken, gün ısı ve tabelalar uçtu. Dura-
liler Mahallesi’nde cami minaresi yıkıldı. 

AĞAÇLAR KALDIRILDI
Bazı caddelerde bu birikintileri oluştu. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ekipleri 
olumsuzluklara anında müdahale etti. An-
talya Büyükşehir Belediyesi İtfaiyesi, yıl-
dırım düşmesi, minare ve ağaç devrilmesi 
olaylarına koştu. Park ve Bahçeler Daire 
Başkanlığı ekipleri de gece boyu süren 
çalışmayla cadde ve sokaklarda yıkılan ve 
trafiği olumsuz etkileyen ağaçları hızlı bir 
şekilde kaldırdı. n BÜLTEN ABB 

Büyükşehir’den
hızlı müdahale 

Serik ilçesine bağlı Akçaalan Mahal-
lesi, sanayi sitesindeki dumanları fark 
eden vatandaşlar durumu 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirerek itfaiye 
ekiplerine haber verdi. 
Kısa sürede olay yerine gelen Antalya 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Daire 
Başkanlığı’na bağlı ekipler, 3 söndür-
me aracı ile alevlere müdahale etti. 
Mahalle halkının sokağa döküldüğü 
yangın, yaklaşık 1 saatlik çalışmanın 
ardından söndürüldü. 
Paletler ile boş damacanaların küle 
döndüğü depoda maddi zarar oluşur-
ken, yangının çıkış nedeni ile ilgili 
inceleme başlatıldı.  n IHA 
 

PALETLER 
YANDI

ISPARTA’DA karpuz yüklü 
kamyonetin takla atması so-
nucu meydana gelen kazada 
1’i ağır 3 kişi yaralandı.
Kaza, Eğirdir- Sütçüler 

kara yolu Kırıntı 
köyü mevkiinde 
meydana geldi. Celal 
Bekir Gürel’in (64) 
kullandığı 32 LN 204 
plakalı kamyonet, 
sürücünün direksiyon 

hakimiyetini kaybetmesi 
sonucu yoldan çıktı. Kazada 
kamyonet sürücüsü Bekir 
Gürel ve aynı araçta yolcu 

olarak bulunan İlker Gürel 
(40), Yasin Gürel (36) ya-
ralandı. İhbar üzerine olay 
yerine sağlık, jandarma 
ekipleri sevk edildi. Yaralı-
lar yapılan ilk müdahalenin 
ardından tedavi edilmek 
üzere hastaneye kaldırıldı. 
Ağır yaralanan Celal Bekir 
Gürel’in hayati tehlikesinin 
olduğu öğrenildi. n DHA

Kamyonet 
yola devrildi

ANTALYA’DA gece saatlerinde sağanak 
yağmurun artmasıyla birlikte kayganlaşan 
yolda iki otomobilin çarpışması sonucu 
meydana gelen kazada şans eseri yaralan 
olmazken, çarpışan otomobillerden birisi 
hurdaya döndü. Kaza, 23.00 sıraların-
da Muratpaşa ilçesi Meltem Mahallesi 
Dumlupınar Bulvarı’nda meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, seyir halinde olan 
Cüneyt D. idaresindeki 06 CAR 410 
plakalı Citroen marka otomobil, aynı 
istikamette ilerleyen Yasemin E. hakimi-
yetindeki 20 GG 754 plakalı Volkswagen 
markalı otomobile arkadan çarptı. Çarp-
manın şiddetiyle direksiyon hakimiyetini 
kaybeden Yasemin E.’nin kullandığı 
otomobil, yağan yağmurun da etkisiyle 
kayganlaşan yolda önce bariyerlere çarptı 
sonra olduğu yerde daire çizerek durabil-
di. Çevredekilerin 112 Acil Çağrı Merke-
zi’ne ihbarı üzerine bölgeye polis ekipleri 
sevk edildi. Kaza da şans eseri yaralanan 
olmazken Yasemin E.’nin kullandığı oto-
mobil hurdaya döndü. Öte yandan kazaya 
sebep olan Cüneyt D.’nin 1 promil alkollü 
olduğu öğrenildi. Kaza ile ilgili inceleme 
başlatıldı. n IHA 
 
 

Ucuz atlattılar 
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Devlet Hava Meydan-
ları İşletmesi (DHMİ) 
personelleri, istedikleri 
zam taleplerinin ve özlük 
haklarının karşılanma-

ması üzerine iş yavaşlatma eylemi 
başlatmıştı.  Eylem, yaz seyahat trafiği-
nin yoğun olduğu dönemde uçuşlarda 
önemli aksamalara yol açtı. Yaşananla-
ra isyan eden turizmciler eylem nede-
niyle uçuşların zamanında gerçekleşme 
oranlarında yüzde 50'ye varan düşüşle-
re sebep olduğunu dile getirmişti. Hava 
trafik kontrolörlerinin özlük hakları 
için başlattıkları eylem, uçuş trafiğini 
ciddi şekilde etkilemeye devam ediyor. 
Gelen turist sayısının artması ile birlik-
te yaşanan kriz, 7 Haziran'dan bu yana 
devam ediyor. Yetkililerden çözüm 
adımları beklenirken, seyahat eden-
ler arasında gerginlikler arttı ve uzun 
rötarlar yaşandı. Sendikanın üçüncü 
kez verdiği uzatma kararı ile eyle-
min 5 Ağustos’a kadar sürdürüleceği 
bildirildi.  Turizm sektörü temsilcileri, 
krizin bir an önce çözülmesi gerektiğini 
vurgularken, sendika ise eylemlerinin 
devam edeceğini ve sorumluluğun 
yetkililere ait olduğunu belirtti.

KAPASİTE 45’TEN 30’Ü DÜŞTÜ
Yaşanan kriz bu kez AK Parti Merkez 
Karar ve Yönetim Kurulu (MKYK) 
toplantısında ele alındı. Toplantıda 
kontrolörlerin taleplerini ‘devlete şan-
taj’ olarak nitelendirenler olduğu gibi, 
yeni kontrolörlerin istihdam edilmesi 
gibi yöntemleri savunanların olduğu 
ileri sürüldü.Kültür ve Turizm Bakanı 
Mehmet Nuri Ersoy’un toplantıda, 
pasif eylem sebebiyle turizmin olumsuz 
etkilendiğini ve acil çözüm üretilmesi 
gerektiğini ifade ettiği belirtildi. 
Edinilen bilgilere göre, bu durumdan en 
çok Antalya ve Sabiha Gökçen Hava-
limanları etkileniyor. Ersoy, uçuşların 
yavaşlamasının birçok olumsuz etki 
oluşturduğunu, günde ortalama 45 uçak 
inebilecekken bu sayının 30’a düştü-
ğünü, uçak başı 7-8 dakikalık bir kayıp 
yaşandığını ve bunun mali yükünün çok 
fazla olduğunu vurguladı.
 Ersoy’un haziran ayından itibaren bu 
durumun sistemi olumsuz etkilediğini 
belirtmesi üzerine, Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanı Abdulkadir Uraloğlu’nun konu-
yu çözeceklerini belirttiği öğrenildi.

“BU DEVLETE ŞANTAJ”
Bir kabine üyesi, “Zaten yüksek 
maaş alıyorlar. Sefer paylarından pay 
verdiğimiz takdirde, yer hizmetlerinde 
çalışanlar ve diğer personel de aynı 
talepte bulunacak, eyleme geçecek. 
Bunun önünü alamayız. ‘Maaşımızı 
artırın, inisiyatif kullanalım; aksi halde 
inisiyatif kullanmayacağız’ diyorlar. Bu 
devlete şantaj. Çalışmak istemiyorlarsa 
gitsinler, gerekirse yenilerini istihdam 
ederiz. Herkes devleti şantajla eline 
geçirebileceğini sanmasın. Biz buraya 
yeni eleman alacağız, eğitim vereceğiz, 
gerekirse o bin kişiyi göndereceğiz” 
dediği iddia edildi.

ERDOĞAN’DAN TALİMAT 
“HESAP SORUN”
 Şikayetleri dinleyen Cumhurbaşkanı 
Tayyip Erdoğan,sorunun çözülmesi için 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdul-
kadir Uraloğlu ile Kültür ve Turizm 
Bakanı Mehmet Nuri Ersoy’a “Bu işi 
ivedilikle çözün, gereken neyse onu ya-
pın, sorumluları hesaba çekin” talimatını 
verdiği ifade edildi. Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanı Abdulkadir Uraloğlu ile Kültür 
ve Turizm Bakanı Mehmet Ersoy hafta 
içinde Antalya’ya gelerek sorunun çözü-

mü için çalışaca-
ğı öğrenildi. 

ÜZÜNTÜYLE 
MÜŞAHEDE 
EDİLMİŞTİR
Öte yandan 
Hava Trafik Kontrolörleri ve Di-
ğer Ulaştırma Çalışanları Sendikası 
(HTK-SEN), çıkan haberler üzerine bir 
açıklama yayımladı. Yapılan açıklama-
da, “Bugün bir televizyon kanalında 
yer alan haberde, hava trafik kontrolör-
lerimizin yürüttüğü inisiyatif almadan 
çalışma faaliyetinin “devlete şantaj” 
gibi haksız bir ifade ile izafe edildiği 
üzüntüyle müşahede edilmiştir.Bilindiği 
üzere hava trafik kontrolörlerimiz, 
ülkesine ve milletine şerefle hizmet 
eden, devletimizin âli menfaatlerini her 
şeyden üstün tutan bir meslek grubudur. 
Bu bağlılığı, başta 15 Temmuz’daki 
hain darbe girişimi olmak üzere her 
kritik anda devletimizin ve milletimizin 
yanında sergilediği duruşla ve yıllardır 
Türk hava sahasını büyük bir özveriyle 
yönetip ülkemizi Avrupa’nın zirvesine 
taşıyarak defaatle kanıtlamışlardır” 
ifadelerine yer verildi.

ANAYASAYA UYGUN BİR EYLEM 
Devam eden eylemin amacı hakkında 
da açıklamalarda bulunan sendika, 
“Hava trafik kontrolörlerimiz son dö-
nemde, kamuoyu tarafından da yakinen 
bilindiği üzere “Bu Faaliyet, Türkiye 
Yüzyılı İçin Bir Adımdır” sloganıyla 
başlatılan faaliyetle birlikte, bir özlük 
hakkı arayışının yanı sıra devletimizin 
menfaatleri doğrultusunda ülkemizin 
her yıl yüzlerce milyon Euro’luk kaybı-
na yol açan yapısal problemlere dikkat 
çekerek, bu kayba dur denilmesi için 

seslerini başta Sayın 
Cumhurbaşkanımız olmak üzere devlet 
büyüklerimize duyurmayı hedefle-
mişlerdir. Bu çerçevede sendikamızca 
yürütülen faaliyet Anayasamıza, ulusal 
ve uluslararası mevzuata tamamen uygun 
şekilde icra edilmektedir. Filhakika, 
bizler Sayın Cumhurbaşkanımızın ortaya 
koyduğu Türkiye Yüzyılı vizyonuyla 
havacılık sektörünü daha ileri taşımayı 
arzulayan ve ülkemiz ekonomisine büyük 
bir döviz girdisi sağlamak için çabala-
yan bir hareketi temsil ediyoruz. İşaret 
ettiğimiz sorunlar ve talepler, bu vizyonla 
sivil havacılığımızın uluslararası hava-
cılık standartlarını yakalamasını, en iyi 
uygulamaları örnek almasını sağlayacak 
hususlardır” açıklamasında bulundu. 

TURİZMCİ ZOR DURUMDA 
Profesyonel Otel Yöneticileri Derneği 
(POYD) Başkanı Hakan Saatçioğlu, 
bu durumun turizmciyi zor durumda 
bıraktığını ve bir an önce de çözüme 
kavuşturulması gerektiğini ifade etti. 
Saatçioğlu, “Havalimanına gelen ve 
ayrılan turistler hiç iyi ayrılmıyor. So-
runun çözümü noktasında geç kalındı. 
17 milyon turist hedefi ile çıktığımız 
sezonda bunlar konuşmak bir turizm-
ciyi fazlası ile çok üzüyor. Bu durum 
sadece bizi değil ülke imajına da zarar 
veriyor. Uçaklarda ciddi gecikmeler var. 
Umarım haftaya böyle bir sorunumuz 
kalmaz.” dedi. n  ERTUĞRUL GÜN 

HAVALİMANINDAKİ KRİZ  
BAŞKENT GÜNDEMİNDE 
Devlet Hava Meydanları İşletmesi (DHMİ) personelinin, maaşlarına iyileştirme için başlattıkları iş ya-
vaşlatma eylemi uçuşlarda aksamaya neden oluyor ve turizme darbe vuruyor. Kriz, AK Parti MKYK 
toplantısında da gündeme geldi. Cumhurbaşkanı Erdoğan, 2 bakana “Sorunu çözün” talimatı verdi. 

Ancak bu rakam önce 22 Temmuz Pa-
zartesi, ardından 23 Temmuz Salı günü 
aşıldı. 23 Temmuz’da bölgedeki toplam 
elektrik tüketimi bir önceki yılın aynı 
gününe göre yaklaşık yüzde 14,3 arta-
rak 51 bin 288 MWh’den, 58 bin 606 
MWh’ye çıktı.Aşırı sıcak havalar ve 
yüksek nem oran-
ları Türkiye’nin 
pek çok kentinde 
etkisini gösterir-
ken Meteoroloji 
Genel Müdürlü-
ğü’nün ‘tehlikeli 
sıcaklık’ uyarısı 
verdiği Antalya 
ve ilçelerinde 
yoğun klima 
kullanımının da 
etkisi ile Akde-
niz Bölgesi’nde 
elektrik tüketi-

minde ciddi artışlar gözleniyor. Antalya, 
Burdur ve Isparta’da elektrik dağıtım 
hizmeti veren AEDAŞ’ın verilerine 
göre, bölgede elektrik tüketimi son gün-
lerde peş peşe rekor kırıyor. 19 Temmuz 
Cuma günü üç ildeki toplam elektrik 
tüketimi 57 bin 448 MWh’ye ulaşarak 
2024 yılının zirvesini görürken, 3 gün 
sonra yani 22 Temmuz Pazartesi günü 
58 bin 370 MWh ile rekor tazelendi. 
Bölgede elektrik tüketiminde yılın zir-
vesi ise 23 Temmuz Salı günü yaşandı. 
23 Temmuz tarihinde bir önceki yılın 
aynı gününe göre elektrik tüketimi yüz-
de 14,2’lik artışla 58 bin 606 MWh’ye 
çıkarken, 2024’ün yeni rekoru olarak 
kayıtlara geçti.

ACİL EYLEM PLANI DEVREDE
Artan elektrik talebine yanıt vermek, 

kesintisiz, güvenli ve kaliteli elektrik 
dağıtım hizmeti sunmak için 7 gün 24 
saat esası ile faaliyet gösterdiklerini dile 
getiren AEDAŞ Genel Müdürü İlkay 
Baydar, “Özellikle yerli ve yabancı 
turistin yoğun ilgi gösterdiği Antal-
ya’da artan nüfusun yanı sıra, sıcak 
hava ve beraberinde gelen nem, elektrik 
tüketimine de yansıyor. Gerek turistik 
tesislerde gerekse meskenlerde klima-
ların yoğun olarak kullanılması enerji 
hatlarında aşırı yüklenmeye neden 
olmakta. Tüketicilerimize en iyi hizmeti 
sunmak, artan talebe yanıt vermek için 
acil eylem planını devreye almış du-
rumdayız. Bir yandan sahadaki persone-
limizi takviye ekipler ile güçlendirirken 
diğer yandan arızaları önceden yakala-
yabilmek için teknolojinin bize sunduğu 
tüm imkânları kullanıyoruz. Arıza, 
bakım ve onarım ekiplerimiz gün içinde 
bazen öğle saatlerinde hissedilen hava 
sıcaklığının 40dereceleri aştığı koşul-
larda büyük bir özveri ile çalışmalarına 
devam ediyor. Enerji altyapımızı sürekli 
olarak gözden geçiriyor ve olası arıza-
lara karşı hızlı müdahale edebilmek için 
hazırlıklarımızı aralıksız sürdürüyoruz” 
değerlendirmesinde bulundu.

ALANYA’DA TÜKETİM YÜZDE 30 ARTTI
Yaz aylarının başından itibaren elektrik 
tüketiminde geçen yıllara göre çok ciddi 
artışlar yaşandığına işaret eden Bay-

dar, “Bu yıl haziran ayında da yüksek 
sıcaklıkla birlikte Antalya ve ilçeleri-
mizde elektrik talebinde aşırı yükselme 
söz konusu oldu. Örneğin bölgemizin 
önde gelen turistik destinasyonları 
arasında yer alan Alanya’da son yıllarda 
yeni yapılaşmalardaki artış ve mevsim 
normalleri üzerinde seyreden sıcaklık-
lar elektrik tüketimini büyük oranda 
etkiledi. 2023 haziranına göre bu yıl 
aynı döneminde Alanya’daki elektrik 
tüketiminde yüzde 30’lara varan artış 
yaşandı. Gerek Alanya, gerek hizmet 
verdiğimiz her noktada artan talebe en 
iyi yanıtı vermek için yatırım, bakım-o-
narım çalışmalarımıza ara vermeden 
devam ediyoruz” dedi. n İHA 

Aşırı sıcaklar elektrik tüketimini patlattı
AKDENİZ Elektrik Dağıtım 
A.Ş.’nin (AEDAŞ) hizmet bölge-
sinde elektrik tüketimi neredey-
se her gün yeni bir rekor kırıyor. 
AEDAŞ verilerine göre Antal-
ya’daki yüksek enerji talebinin 
etkisi ile 19 Temmuz Cuma 
günü bölgede yılın en yüksek 
tüketim rakamına ulaşıldı.

ANTALYA Emlakçılar iş Takipçileri 
ve Oto Galericiler Esnaf Oda Başkanı 
İsmail Çağlar, TÜFE oranının az bulan ev 
sahiplerinin kendi isteğiyle zam yapama-
yacağını belirterek, “Kiracı TÜFE oranı 
kadar zam yapabilir. Evi tahliye etmek 
istenemez. “ dedi. Kira artışı sınırlaması 
kadınların ardından ev sahibi-kiracı ça-
tışmalarının yaşandığına değinen Çağlar, 
“Sınırlamanın oyuncuların fahiş kira 
bedellerini tekrar uyardı. Çoğu ev yüzde 
25 uygulamaya uymadı ve kira bedeline 
fazla zam yapıldı ya da mahkeme kara-
rıyla güncelleme yapıldı. Bundan sonra 
1-2 yıl Önce TÜFE oranları yüzde 10-20 
arasında iken şu anda yüzde 65 civarında. 
Kira ücretlerine yüzde 65 artışları yine 
zora katlandı. Kira bedeli geçen sene 10 
bin çıkarılmış bir evin, değeri 12 bin ise 
bulunan 16 bin 500 lira ödenecek kalacak. 
Bu sefer Yüzde 25 sınırlaması çözümü 
olmadığı için, herkes da çözüm olmuyor” 
diye konuştu.

EV SAHİPLERİNE UYARI
TÜFE’de bulunan az bulan ev sahipleri 
esnek bir şekilde çoğalmakta olan İsmail 
Çağlar, şu uyarıda bulundu:”Ev sahipleri, 
TÜFE’yi az bulursa kendi isteklerini ya-
pamazlar. Kiracı TÜFE oranı kadar zam 
görüntüleyebiliyor. Evi tahliye ediyor is-
tenemez. Kiracılar eğer 5 yılını doldurma-
dılarsa ve bu uygulama devam etmiyorsa 
kira yenileme döneminde TÜFE’nin o 
aralık kiralarının üzerine Eklenerek gön-
derildiğinde yasal olarak sorumluluklarını 
yerine getirmiş olur. öder.”

12’NCİ YIL TAHLİYE DAVASI AÇABİLİR
Ev herhangi bir sebep göstermeden 
faydalıyı tahliye etmek istemeksa kira 
sözleşmesinin süresinin bitmesini bek-
lemesi durumu ifade eden Çağlar, “Kira 
sözleşmesi 10 kez uzayacak, ardından 
11’inci uzamanın bitimin 3 ay kala muha-
fazaya ihtar gönderme kira sözleşmesini 
sona erdirebileceklerdir. dolayısıyla kira 
sözleşmesindeki kaçış yapıldıysa o yıl 
çalıştırıldıktan sonra bu usuller doğru 
yapılırsa 12’nci yıl tahliye edilebilirler” 
ömrü kullanıldı. n DHA

KİRALARDA 
TÜFE UYARISI

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi koor-
dinasyonunda yürütülen Deprem Master 
Planı kapsamında, Kepez Belediyesi İmar 
ve Şehircilik Müdürlüğü bünyesinde ger-
çekleştirilen yapı stoğu envanter çalışma-
ları hızla devam ediyor. Antalya’nın tüm 
ilçelerinde 1.5 yıl önce start alan çalışma-
lar, 650 bine yakın nüfusa sahip Kepez’de, 
Başkan Mesut Kocagöz dönemiyle hız 
kazandı. Kepez Belediye Başkanı Mesut 
Kocagöz, hayati önem taşıyan bu çalış-
maları yerinde inceleyerek, ekibine destek 
verdi. İmar ve Şehircilik Müdürlüğü 
bünyesinde yapı stok envanteri çalışmaları 
gerçekleştiren ekibi ziyaret eden Başkan 
Kocagöz, yaptıkları çalışmanın Kepez 
halkı için hayati  değer taşıdığına vurgu 
yaparak, ekibine teşekkür etti.  

EN İYİ SONUCU SAĞLAYACAĞIZ
Başkan Kocagöz, “Antalya bir deprem 
şehri ve bu nedenle Deprem Master Planı 
gerçekten çok önemli ve değerli. Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız Muhittin 
Böcek’in öncülüğünde başlatılan bu plan, 
bütün ilçelerde uygulanmaya başla-
mıştı. Ancak Kepez’in bu sürece dahil 
olmadığını gördük. Bu yüzden son dört 
aydır hızlı bir şekilde çalışıyoruz. Diğer 
ilçelerdeki master planı çalışmaları 1.5 yıl 
önce başlamıştı, biz de bu dört ay içinde 
onlara yetişmeye ve Antalya’mız için en 
iyi sonucu sağlamaya kararlıyız” dedi. 
Belediyenin İmar ve Şehircilik Müdürlü-
ğü tarafından yürütülen bu çalışmalarda, 
arşiv kayıtlarından, ruhsat, zemin etüt 
ve statik projelerden elde edilen veriler 
kullanılarak Kepez ilçesi için deprem 
risk analizine esas veriler toplanıyor. Bu 
çalışmalar; Kepez’de deprem riskine karşı 
daha güvenli bir şehir inşa edebilmek için 
gerçekleştiriliyor. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

Güvenli bir Kepez
için çalışıyoruz
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ZAYİ

Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) Temmuz Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı ve 
Kemer’de tekne kazasında 

hayatını kaybeden Başkan Ali Bahar’ı 
anma töreni ATSO Meclis toplantı salo-
nunda gerçekleştirildi. Mecliste Başkan 
Ali Bahar’ın koltuğu boş bırakılarak, 
güllerle süslenmiş fotoğrafına yer ve-
rildi. Meclis üyeleri toplantıya göğüs-
lerinin üzerinde “Unutmayacağız Ali 
Bahar” yazılı fotoğraf ile geldi. Meclis 
toplantısının ardından Ali Bahar’ı anma 
törenine geçildi. Anma töreni öncesin-
de meclis üyelerine Bahar’ın çalışma 
hayatından bir film izletildi. Bu sırada 
mecliste duygu dolu anlar yaşanarak, 
meclis üyeleri ve Ali Bahar’ı yakınları 
gözyaşlarını tutamadı.

BİZİ İZLEDİĞİNİ BİLİYORUZ 
Meclis kürsüsünden duygu dolu bir 
konuşma gerçekleştiren ATSO’NUN 
Başkanı Yusuf Hacısüleyman, “Organi-
ze Sanayi Bölgesi ile Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası’nın değerli başkanı, çift 
kanatlı meleğimizi, sevgili Ali Bahar’ı 
kaybettik. Bugün, onu burada anmak 
için, bir aradayız. Kimimiz için çok de-
ğerli bir dost, kimimiz için çok değerli 
bir kardeş, kimimiz için çok değerli bir 
abi, hatta kimisi için bir baba gibiydi. 
Onu son yolculuğuna uğurlamış olsak 
da Ruhunun bizimle olduğunu, bizi 
gözettiğini biliyoruz. Sevgili Ali’nin 
yerini kimse dolduramaz. Ali Bahar, 
sadece bir başkan değil, aynı zamanda 
bir ilham kaynağı, vizyoner bir liderdi. 

Onun liderliği altında, hepimiz Antal-
ya’nın ticaret ve sanayi alanında nasıl 
yükselebildiğini gördük. Böyle bir 
şehrin, ticaret ve sanayi odası olmak; 
sadece bekleneni değil, aynı zamanda 
iş dünyasının öncüsü olmayı da taahhüt 
etmektir ve hatta ötesine geçmeyi 
hedeflemektir” derdi. Kendisi, her 
zaman ileriye bakmamız gerektiğini, 
hayatımızda karşılaştığımız zorluklar ne 
olursa olsun, pes etmememiz gerektiği-
ni bize aşıladı. Ali Başkan’ın en önemli 
sözlerinden biri olan “Küsmeyeceğiz, 
kızmayacağız, gitmeyeceğiz” cümlesi, 
onun mücadeleci ruhunun ve kararlı-
lığının, Antalya’ya hizmet aşkının en 
güzel özetiydi. Bu sözler, onun hayat 
felsefesinin ve liderlik anlayışının temel 
taşlarıydı. Bizlere, hep birlik olmayı, 
sabretmeyi ve doğruları söylemekten 
asla vazgeçmemeyi gösterdi” dedi. 

İLHAM OLDU, ÖRNEK OLDU, İDOL OLDU
Ali Bahar öncülüğünde ATSO’da ve 
Antalya’da, pek çok yenilikçi proje ha-
yata geçtiğini ifade eden Hacısüleyman, 
“Ali Bahar’ın bıraktığı miras, sadece 
gerçekleştirdiği projelerle sınırlı değil; 
aynı zamanda, bizlere bıraktığı değerler 
ve öğretiler, derin, kalıcı bir etki ya-
rattı. ATSO ne iş yapar sorusuna en iyi 
cevap, kendisi oldu. Tüm üyelerin kalp-
lerine dokundu. “Alın terinin yanına 
akıl terini ekleyeceğiz.” derdi. Antalya 
sevgisinin bir ifadesi olarak, “Antalya 
şehirden öte bir ülkedir”, derdi. Antalya 
için duyduğu heyecanı, hep doruktaydı. 
Gençler için ilham oldu, örnek oldu, 
idol oldu. Gençleri, geleceğe hazırladı. 
OSB de 2.kuşaklara yol gösterdi, genç 
OSİAD’ı kurdu ve sanayi şirketlerimi-
zin temellerini, gençlerle sağlamlaştırdı. 
Kadınlar için yeni iş imkânları yarattı. 
Onların, üretim süreçlerinde daha çok 
yer almaları için uğraştı. Erkeklerin 
yapabildiğini, kadınlarında yapabi-
leceğini, tüm Türkiye’ye gösterdi. 
Çocukları çok severdi. ‘Çocuklara umut 
olmak lazım’ derdi. OSB Teknik Koleji 
yapıldığında, çocuklar gibi sevindi” 
sözlerini kullandı.

HAYAL GÜCÜ, SINIRSIZDI
Cana yakınlık, yardımseverlik ve 
dürüstlüğün Bahar’ın kişiliğinde hayat 

bulduğunu ifade eden Hacısüleyman, 
“Birleştirici yapısı, herkesi etkisi altına 
aldı. Öyle büyük bir şemsiye açtı ki, 
küçüğü büyüğü, herkes, şemsiyenin al-
tında, kendine bir yer buldu. Paylaşım-
cıydı. Aramızda kalsın dediği bir şey, 
hiçbir zaman aramızda kalmazdı. Çün-
kü sır tutamazdı. İstişare kültürüne ve 
ekip ruhuna inanırdı ve hep öyle yaşadı. 
Herkesi kucaklardı, herkese sarılırdı, 
herkesi öperdi. Her sarılmasında, bit-
mek tükenmek bilmeyen enerjisi, insan-
lara geçer, onları büyülerdi. Bu enerjisi, 
dalga dalga yayılarak her yere pozitif 
sirayet eder, insanları harekete geçirirdi. 
İçi içine sığmazdı. Hayal gücü, sınırsız-
dı.“Olmaz” diye bir kelime sözlüğünde 
yoktu. Hayatın limitlerini, çok ama çok 
zorladığı zamanlar oldu.

“BEN BİR ŞARAMPOL 
ÇOCUĞUYUM” DERDİ
Şakacıydı, espri doluydu, gülerdi, gül-
dürmeyi severdi, unutulmaz muzip bir 
gülüşü vardı. Bu gülüşü hiçbir zaman 
hafızalarımızdan silinmeyecek. Çalış-
kandı, azimliydi, çıtayı, her gün biraz 
daha yükseltmişti. Saat kavramı yoktu, 
bazen sabah ezanından önce, bazen de 
yatsı ezanından sonra arardı. Çünkü 
hiçbir işi, sonraya bırakmak istemez-
di. Mütevaziydi. Kendisine yöneltilen 
sözleri, büyük bir olgunlukla karşılar, 
ağzından tek bir kötü söz çıkmazdı. 
Hayatın kendisine verdiği nimetler için, 
her zaman şükrederdi. Güzel yaşadı, 
mutluydu, gözleri parlıyordu. Güzel bir 
aile kurdu. Güzel çocukları oldu. Ne 
bir haram yedi, ne cana kıydı,’Ben bir 
şarampol çocuğuyum’ derdi” dedi. 

BURALARI BIRAKIP GİTMEYECEĞİZ 
Bahar’ın kardeşi Berkay Bahar ise şu 
ifadelere yer verdi: “Abim 55 yıllık 
hayatına 100 yıl sığdırdı. Çok mutlu 
yaşadı. Abim etrafındaki insanların 
tamamını mutlu etmeye çalıştı. Adına, 
yaptıklarına yaraşır bir cenaze töreni 
oldu. Türkiye’nin her yerinden acımızı 
paylaştılar. Bugün biz cenazemizi gö-
merken, arkasından hesap yapanlar için 
söyleyecek sözümüz var. Ali Baharı ve 
etrafındaki insanları bir arada tutanlar 
menfaat değil sevgiydi. 

Birbirini tanımayanları birbirine 
sevdirmesiydi.” Kuzeni Serkan Bahar 
ise “Bizleri yalnız bırakmayan bütün 
dostlarımıza teşekkür ediyoruz. Abim 
çok güçlü biriydi. Sevgiden öte canı-
mızdan öte candı. Kapanmaz bir yara 
bıraktı, derin boşluklar kaldı. Biz her 
şeyi ondan öğrendik. 

Bize bıraktığı tarif edilmez örnekler 
için kendisine minnettarım. Huzur içeri-
sinde uyusun. Biz de kızmayacağız, biz 
de öfkelenmeyeceğiz. Ama bizden bura-
ları bırakıp gitmemizi bekleyenler varsa 
buraları da bırakmayacağız” sözlerine 
yer verdi.  
n ERTUĞRUL GÜN 

MECLİSTE YAS
BAHAR IÇIN GÖZYAŞLARI SEL OLDU

Kemer’de geçirdiği talihsiz tekne kazasında hayatını kaybeden ATSO Başkanı Ali Bahar’ın 
yerine başkan seçilen Yusuf Hacısüleyman’ın açılışını yaptığı ilk meclis toplantısı yapıldı. 
Merhum Ali Bahar’ın koltuğunun güllerle donatıldığı toplantıda gözyaşı adeta sel olup aktı.

Yusuf Hacısüleyman

TÜRK turizminin rekabet gücünü 
koruyabilmesi için turizm merkezlerinin 
altyapılarının güçlendirilesinin önem 
arz ettiğine dikkat çeken Cumhuriyet 
Halk Partisi Antalya Milletvekili Aykut 
Kaya, TBMM Genel Kurulu’nda yap-
tığı konuşmasında başta Antalya olmak 
üzere turizm bölgeleri için kaynak 
tavsiyelerinde bulundu. Konaklama ver-
gisinin toplandığı şehirlerde harcanması 
gerektiğini söyleyen Aykut Kaya, “Hem 
adil olmak hem de turizmde rekabetçi-
lik artışı istiyorsak turizm destinasyon-
larından toplanan vergilerin öncelikli 
olarak o şehirlerde harcanmasını sağla-
yabiliriz”. Eğer biz istikrarlı ve yüksek 
katma değer yaratan bir turizm sektörü 
istiyorsak mevcut ve yükselen rakip 
destinasyonlarla rekabet edebilirliğimizi 
artırmamız gerekiyor. Bunun için de alt-

yapı, çevre ve ulaşım yatırımları önem 
arz etmektedir ancak gözümüz gibi bak-
mamız gereken turizm merkezlerimize 
gereken yatırımların aktarılmadığını da 
üzülerek görüyoruz.”  dedi

KONAKLAMA VERGİSİ BELEDİYELERE 
GÖNDERİLSİN
Kaya, konuşmasını şöyle sürdürdü:  
“Vergi paketini tartışırken de hep 
vergide adaletten bahsediyoruz. Vergiyi 
toplarken de harcarken de adil olmak 
lazım.Hem adil olmak hem de turizm-
de rekabetçilik artışı istiyorsak turizm 
destinasyonlarından toplanan vergilerin 
öncelikli olarak o şehirlerde harcanma-
sını sağlayabiliriz.” İfadelerini kullandı. 
Konaklama vergisi, KDV hariç turizm 
işletmelerinin belirlediği konaklama 
bedelinden yüzde 2 oranında alınan bir 

vergi. 8-10 milyar lira civarındaki bu 
vergi doğrudan hazineye aktarılmakta. 
Bu gelir yazlık, kışlık nüfus farklarını 
dikkate alarak illere pay edilmediğin-
den turizm merkezlerimiz kendilerini 
yaz dönemi yetmeyen bütçeyle hizmet 
sunmaya çalışıyorlar. Örneğin, Antalya 
da 2,7 milyonluk nüfusuyla merkezi 
bütçeden pay almaktadır. Oysaki Antal-
ya’mızın nüfusu turizm sezonunda 7-8 
katına çıkmaktadır. Özellikle nüfusun 
arttığı dönemlerde belediyeler hizmet 
ve yatırım konularında bütçe açısından 
zorlanmaktadırlar. Dolayısıyla bu ko-
nunun çözümü için söz konusu verginin 

hazineye devredilmek yerine alındığı 
şehrin altyapı yatırımları ve kalkınma 
projeleri için kullanılmasını sağlamak 
amacıyla yerel yönetimlere aktarılma-
sı gerekmektedir. Antalya’dan örnek 
vermeye devam ediyorum. Yaklaşık 150 
milyon dolarlık bir kaynaktan bahse-
diyoruz. Yani bu kaynak aktarılmış 
olsaydı bugün Antalya’mızın biz otoyol 
projelerini, olmayan demir yolu ağını 
konuşmamış olacaktık. Eğer bu kaynak 
aktarılmış olsaydı mevcut turizm bölge-
lerimizin yaşadığı birçok sorun çoktan 
çözülmüş olacaktı.” 
n MURAT ŞENTÜRK 

KONAKLAMA VERGİSİ 
BELEDİYELERİN HAKKI
CHP Antalya Milletvekili Aykut Kaya, turizm gelirlerinden belediye-
lerin de pay alması gerektiğini söyledi. Kaya,  “Hem adil olmak hem 
de turizmde rekabetçilik artışı istiyorsak turizm destinasyonlarından 
toplanan vergilerin öncelikli olarak o şehirlerde harcanmalı” dedi.

YEREL seçimlerde İyi Parti Aksu İlçe 
Başkanlığı’ndan istifa eden Recep Bal’ın 
koltuğuna oturacak aday bulunamadı. İyi 
Parti Aksu İlçe Başkanı Recep Bal, 31 
Mart seçimlerinde Aksu Belediye Başkan 
Adayı Deniz Karataş’ın listesinden meclis 
üyesi adayı olmuştu. Karataş’ın seçimi 
kazanamaması üzerine Bal da meclis 
üyesi olamadı. Bal’dan boşalan İYİ Parti 
Aksu İlçe Başkanlığı koltuğuna şimdiye 
kadar partililerden kimse talip olmadı.
Recep Bal, “Başkan olmak isteyen arka-
daşlarımıza kapımız sonuna kadar açık.  
Ben bu görevi layıkıyla 6,5 yıl yaptım ve 
partime binlerce üye kazandırdım. Ben 
henüz partiden istifa etmedim. Sadece 
meclis üyesi adayı olduğum için etik ola-
rak koltuğa geri oturmayı uygun görme-
dim. Başkan olmak isteyen arkadaşlarımız 
il başkanlığımıza başvurabilir. Ben şahsen 
biraz dinlenmeyi düşünüyorum. Yorul-
dum” sözlerine yer verdi.  
n ERTUĞRUL GÜN 

AKSU İYİ PARTİ’YE 
BAŞKAN ARANIYOR

TÜRKİYE Tabiatını Koruma Derneği 
(TTKD) Bilim Danışmanı Dr. Erol Kesici, 
Salda Gölü’nde beyaz adacıklar ve kumul-
ları oluşturan hidromanyezit oluşumların 
gölde en çok oluştuğu kesimlerde su 
çekilmeleri yaşandığını açıkladı. Milyon-
larca yıllık geçmişi ve oluşumuyla Salda 
Gölü’nün bir dünya mirası olduğunu belir-
ten Dr. Kesici, “Yol yapımı, kıyı işgalleri, 
alışveriş, artan araç trafiği, egzoz gazı, pik-
nik ve çevresindeki köylerdeki hareketlilik, 
altyapı yetersizlikleri, gölün bakir alanları-
na, suyuna ulaşmaya imkan tanıyan yol vb. 
yapılanmalar artmakta ve kontrol altına 
alınamamaktadır. Salda Gölü’nün nere-
deyse her noktasına insanlar kolaylıkla 
ulaşabilmekte, olumsuz (karartma- kirlet-
me) izlerini bırakmaktadır. Göl çevresinde 
bu kirli kullanımın yanı sıra havzada 
kuraklıkla birlikte ne yazık ki artan, yine 
kontrol altına alınamayan yasal ve yasal 
olmayan sondaj kuyularındaki aşırı artış, 
gölün yıllardır belirtiğimiz hassas kıyı ke-
simlerinde kararmalara, kararan kesimlerde 
büyük çatlakların, çukurların oluşmasına 
neden olmaktadır” ifadelerini kullandı.

SALDA’YI UZAKTAN SEVMELİYİZ
İnsan ve araç trafiği, sondaj kuyularının 
artışı, tarım ve turizmin kontrolsüz bas-
kısı ile çevresindeki ekosistem kayıpları 
arttıkça Salda Gölü’nün doğal direncinin 
hızla azaldığına vurgu yapan Dr. Erol 
Kesici, şu uyarılarda bulundu: “Salda 
Gölü’nü cazibe merkezi haline getirmek 
amaçlı yapılanlara son vermezsek çok ya-
kın zamanda kaybedeceğiz. Kimse sonra 
bunun nedeni küresel ısınma, iklim krizi, 
kuraklık demesin. Bunun nedeni, altına 
bir an önce sahip olmak için altın yumurt-
layan tavuğu kesen insandır. Salda dün-
yanın bilim, seyir cazibe merkezi, müzesi 
olarak kalmalıdır. Bu anlamda cazibesi 
değer kazanır. Yoksa para değil, Salda 
Gölü her şeydir. Korumak, bilim merkezi, 
dünya mirası olarak geleceğe taşımak in-
sanın elinde. Salda’ya ayağımız, aracımız, 
elimiz, vücudumuz değmesin, gözümüz 
değsin. Salda’yı uzaktan sevmek, gelecek 
kuşaklarımızın da sevmesi için çok önem-
li ve değerlidir.” n DHA

Salda kararıyor
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Kaş ilçesindeki Patara Ören Ye-
ri’ne giriş yabancı turistler için 
80 Avro’ya çıkarılınca yerel 
işletmeler Kültür ve Turizm 

Bakanlığı’na başvurarak bu zammın 
uzun süreli konaklayan turisti kaçırdığını 
savundu. Ören yeri gişesi kullanılarak 
girilen Patara Plajı’na 10 girişlik kart 
ücretinin 80 € olarak belirlendiğini dile 
getiren işletmeciler, Bakanlığa ilettikleri 
dilekçede “Bu ücret, Patara’da uzun sü-
reli konaklama yapan misafirlerimiz için 
ciddi bir külfet oluşturmaktadır. Bu du-
rum, yabancı misafirlerimizin konaklama 
sürelerini kısaltmalarına ve gelecekte 
Patara’ya tekrar gelmek istememeleri-
ne neden olmaktadır. Dolayısıyla, bu 
yüksek giriş ücreti, bölge turizmini ve 
esnafını olumsuz etkilemektedir” ifadele-
rine yer verdi. Patara Plajını kullanmak 
isteyen yabancı turistler için10 girişlik 
kart ücreti 80 Avro’ya çıkarıldı. Yaklaşık 
10 gün öncesine kadar söz konusu geçiş 
kartı fiyatının 45 Avro olduğunu belirten 
işletmeciler, bu zamdan dolayı turistin 
kaçtığını belirtiyor. Zamla birlikte tek 
giriş yaklaşık 280 TL’ye yükselmiş oldu.  

TURİST 80 AVRO ÖDEYECEK
Patara kumsalı Türkiye’nin en iyi plajla-
rından biri olarak biliniyor. Patara Ören 
yeri gişesinden girilebilen plajı kullan-
mak için ören yeri giriş ücreti ödemek 
gerekiyor. Tatil için Patara’yı tercih eden 
yabancı turistler 10 girişlik kart için 80 
Avro ödemesi gerekiyor. Her gün plajı 
kullanmak isteyen turistler ve yerleşik 
yaşayan yabancılar için bu ücretin çok 
yüksek olduğu belirtiliyor. Yüksek ücreti 

gören turistin bir gün konaklayıp döndü-
ğünü dile getiren işletmeciler, sorunun 
çözülmesi için Bakanlığa başvurdu. 
Ören yeri ve müze gişelerinin yönetimi 
2018’de SİCPA adlı İsviçre merkezli bir 
şirkete verilmişti.SİCPA Türkiye şirketi, 
Patara dâhil ülke genelindeki 80’e yakın 
müze ve ören yerinin yönetimini üstleni-
yor. Phaselis ve Olimpos gibi Patara da 
sahili olan ören yerleri. Denize girmek 
için ören yeri gişesini kullanmak zorun-
lu. Bu yüzden yıllardır çeşitli sorunlar 
yaşanıyor.

KUMSAL KART DOĞRU BİR 
UYGULAMAYDI
Patara Plajına girmek için 10 gün önce-

sine kadar kullanıldığı belirtilen geçiş 
kartında 45 Avro yazılı. Yaklaşık iki ka-
tına çıkarılan fiyatın neye göre zamlandı-
ğını sorgulayan işletmeciler, 80 Avroluk 
ücretin uzun süreli konaklayan turistleri 
Patara’dan kaçırdığını söylüyor.Yakla-
şık 10 yıl önce Bakanlığın uyguladığı 
‘Kumsal Kart’ın, sadece plajı kullanmak 
isteyen turistler için doğru bir yöntem 
olduğunu belirten işletmeciler, Patara’da 
uzun süreli konaklayan turistler için daha 
uygun fiyatlı bir çözüm bulunmasını 
talep ediyor.

YERLİ-YABANCI AYRIMINA 
ELEŞTİRİ GELDİ
Patara plajı için yapılan yerli yaban-

cı ayrımını eleştirenler de var. Bunun 
geri kalmış ülkelere özgü bir uygulama 
olduğunu savunan bir işletmeci, “Türki-
ye’de Bakanlığa ait bir kartta Euro olarak 
fiyat koymak hangi mantığa sığa anlamış 
değilim” diye soruyor.Patara, plaj kul-
lanımı dâhil Türkiye’de en çok ziyaret 
edilen ören yerlerinden biri. 2023’te 338 
bin ziyaretçiyi ağırlayan Patara’daki 80 
Avroluk giriş ücreti devam ederse epeyce 
ziyaretçi kaybı yaşanacak gibi görünü-
yor. Yerel turizmciler Bakanlıktan bir 
açıklama bekliyor.

İŞLETMECERDEN BAKANLIĞA ÇAĞRI
Patara’da turisti kaçıran uygulamanın 
gözden geçirilmesi için Kültür ve Turizm 
Bakanlığı’na başvuran işletmeciler, şu 

talepleri dile getirdi: “Patara Plajı’na 
girişte ödenen yüksek ücretlerin, bölge 
esnafı üzerindeki olumsuz etkilerine dik-
kat çekmek ve çözüm önerimizi sunmak 
istiyoruz.

Şu anda Patara Plajı’na girişte 10 
girişlik bir kart verilmekte ve bu kartın 
ücreti 80 € olarak belirlenmiştir. Ancak 
bu ücret, Patara’da uzun süreli konak-
lama yapan misafirlerimiz için ciddi 
bir külfet oluşturmaktadır. Bu durum, 
yabancı misafirlerimizin konaklama 
sürelerini kısaltmalarına ve gelecekte 
Patara’ya tekrar gelmek istememeleri-
ne neden olmaktadır. Dolayısıyla, bu 
yüksek giriş ücreti, bölge turizmini ve 
esnafını olumsuz etkilemektedir.

 ‘PATARA PASS’ KART OLUŞTURULMALI
Bakanlığınızdan talebimiz, Patara’da 
konaklama gerçekleştiren yabancı misa-
firlerimiz için daha uygun bir fiyatlan-
dırma sisteminin hayata geçirilmesidir. 
Bu doğrultuda, sadece Patara’da konak-
layan misafirlere özel, uygun fiyatlı bir 
‘Patara Pass’ kartının oluşturulmasını 
talep ediyoruz. Bu kart, yalnızca Patara 
bölgesinde otel ve benzeri konaklama 
yerlerinde kalan misafirlere verilmelidir 
ve onların bütçelerini zorlamayacak bir 
tarifeye sahip olmalıdır.Bu talebimizin, 
bölge turizmine ve esnafına olumlu 
yansımaları olacağına inanıyoruz. Ba-
kanlığınızın desteğiyle, Patara’nın turizm 
potansiyelini daha iyi değerlendirebilir 
ve misafirlerimize daha keyifli bir tatil 
deneyimi sunabiliriz.” 
n YUSUF YAVUZ 

Patara’ya giriş 
80 Avro’ya çıktı!
Patara’da ören yeri gişesini kullanarak plaja gitmek isteyen yabancı turistler için 10 girişlik kartın ücreti 80 Avro’ya çıka-
rıldı. Müşteri kaybına uğrayan turistik işletmeciler, bakanlığa başvurarak bu daha uygun bir fiyat belirlenmesini istedi.

Anavatanı Doğu Akdeniz olduğu belirtilen 
haşhaşın Anadolu’daki kullanımı çok eskilere 
dayanır. Hem taze yaprakları hem de kuru-
tulup kavrulan tohumlarından yararlanılan 
bitkinin ilgi çekici biçimiyle Selçuklu ve 
Beylikler döneminde mimari süslemelerde de 
kullanıldığını biliyoruz. 

BİR KENTE ADINI VERDİ 
Anadolu coğrafyasında binlerce yıldır yetişti-
rilen ve tıptan gıdaya, kimyadan hayvancılığa 
kadar bir çok kullanım alanı bulunan haşhaşın 
kapsüllerinden elde edilen sakızın ilaç sana-
yinin yanı sıra uyuşturucu olarak da kulla-
nılması yüzünden bitkinin üretimi denetim 
altında yapılabiliyor. Ancak Türkiye’nin bir 
çok kentinde haşhaş en çok mutfak kültürün-
de kendini gösterir. Afyonkarahisar kentine 
adını veren bitki, en çok bu kentte üretiliyor. 
Uşak, Kütahya, Isparta, Burdur ve Konya’da 
da haşhaş ekimi yapılıyor.  Geçmişte haşhaş 
tohumundan elde edilen ve yaygın olarak kul-
lanılan bitkisel yağa Afyon ili ve çevresinde 
‘haşgeş yağı’ deniliyordu. Haşhaş küspesi ise 
hayvan yemi olarak bölgede yaygın kullanılan 
bir yem türüydü. Ünlü Afyon kaymağının sır-
larından biri de mandaların besini olan haşhaş 
bitkisidir.. 

TÜRLÜ ŞEKİLLERDE TÜKETİLİYOR 
İç Ege ve Akdeniz bölgeleri kentlerinde 
yaygın olarak tüketilen haşhaş tohumları, 
ekmekten çöreğe bir çok hamurlu gıda-
ya lezzet katarken, haşhaşın tat verdiği en 
bilinen çörek ‘nokul’dur. Afyon, Isparta ve 
Burdur’da, haşhaş, ceviz, tahin ve tarçınla 
yapılan nokulun piştiği mahallelerin çocukları 
için sokağa yayılan dayanılmaz koku, oyuna 
ara verme zamanına işaret ederHaşhaş’ın taze 
yaprakları salata ve kavurma olarak tüketilir. 
Ancak haşhaş yaprağı, taze soğan, çökelek ve 
taze otlarla yapılan gözleme bölge halkının 

vazgeçilmezidir. Emirdağ ve Eskişehir’de ise 
yeşil mercimek ve haşhaşlı ‘bükme’ de adeta 
yöresel türküler kadar çok sevilen ve tüketilen 
bir çörektir. 

TARİHE GEÇMİŞ BİR ÜRÜN 
İran’dan Anadolu’ya Türkmenler için haşhaş 
tepeden tırnağa her şeyiyle kullanılan bir 
bitkidir. Ortaçağ’da Alanya’dan Sinop’a 
Anadolu’yu gezen ünlü gezgin İbn Batuta, 
Seyahatnamesi’nde 14. yüzyılın yaşayışı hak-
kında önemli ayrıntılar aktarır. Anadolu’nun 
dört bir yanında halkın ‘afyon’ tükettiğinden 
şaşkınlıkla söz eden İbn Batuta, Sinop’ta 
büyük caminin avlusunda ellerindeki kaseler-
den ‘haşhaş ezmesi’ yiyen idarecilerden söz 
etmesi ilginçtir.  Büyük olasılıkla İbn Battu-
ta, salt ‘uyuşturucu’ olarak bildiği haşhaşın 
Anadolu’daki onlarca tüketim biçimi hakkın-
da bilgiye sahip değildi…İbn Battuta’nın 
Anadolu seyahatinde ziyaret ettiği 
kentlerden biri olan Eğirdir’de 
konakladığı 1302 tarihli Dündar 
Bey Medresesi’ni ayakta tutan 
sütunların başlığında süsleme 
elemanı olarak kullanılan haşhaş 
kozası figürleri, bitkinin yaşamın 
her alanında yer bulduğuna işaret 
eder. 13. yüzyıl Selçuklu dönemi 
yapısı olan Atabey Ertokuş Medre-

sesi’nin sade ama özenli bahçesini bugün de 
süslemeye devam eden haşhaşlar, sarılı- kızıllı 
güllerin arasından zarif taç kapıyı ve Ertokuş 
Bey’in anıtsal heykelini selamlar durur. 

BİR DÖNEM YASAKLANDI
Haşhaş bir zamanlar Türkiye için önemli 
bir tarım ürünüydü. 1970’lerde Türkiye’nin 
haşhaş ekimini kısıtlamasını isteyen ABD ile 
siyasi kriz yaşanmasına neden olan bitkinin 
ekimi 12 Mart muhtırasının ardından Nihat 
Erim hükümeti döneminde yasaklanmıştı. 
1974’te ise Ecevit’in başında olduğu CHP ile 
Erbakan’ın MSP’sinin koalisyonuyla kurulan 
hükümet haşhaş ekimini yeniden başlattı. 
Ecevit’in bu resti, ABD’nin Türkiye yönelik 
ambargosuna neden olacaktı. Antik çağdan 
beri hekimlikte kullanılan haşhaşın kurutulup 
tohumları çıkarılmış kozaları ve saplarının 
büyük kazanlarda kaynatıldıktan sonra suyun 
içinde vücudun dinlendirilmesinin romatizmal 
hastalıklara iyi geldiğine inanılırdı.

YEREL HEKİMLİKTE KULLANILDI
Bazı bitkiler bazı yöreler için yerel kimliğin 
bir parçasıdır. Kimi zaman Afyon’da bir 
otobüs molasında, kimi zaman Eskişehir’de 
bir dost ziyaretinde, çoğunlukla da Isparta’nın 
Çarşamba, Burdur’un Salı pazarının çevresin-
deki dükkanlardan yayılan kavrulmuş haşhaş 
kokusu ve yok kenarlarından ansızın karşınıza 

çıkıveren çiçek çiçek haşhaş tarlaları o 
kimliğin coşkulu dışa vurumu olu-

verir…Yalvaçlı fırıncı kadınların 
ellerinden çıkan sımsıcak haş-
haşlı çörekleri kucaklayıp bin 
yıllık ulu çınarın gölgesinin 
etrafında toplanmış kahveler-
den birinde mis kokulu çay ya 
da bir bardak sıcak süt eşliğin-

de zamanı durdurabilir insan… 
n YUSUF YAVUZ 

HAŞHAŞ ASLINDA BİR
GELİNCİK TÜRÜDÜR
Haşhaş denilince akla hemen bitkinin kozasından elde edilen sakızdan üretilen 
‘uyuşturucu’ gelir. Ancak bilimsel adı ‘Papaver somniferum’ olan ve baharda bütün 
kırları süsleyen gelincik ile aynı aileye ait olan haşhaşın birçok kullanım alanı vardır. 

“Makiler Anadolu insanının binler-
ce yıllık can yoldaşı, kader ortağıdır. 
Ege’de Zeybek, Akdeniz’de Yö-
rük’tür. Kalenderi bir derviştir uzak 
yamaçlarda. Bir çoban türküsüdür 
Mersin dağlarında, içli bir bozlaktır 
Torosların yayla yollarında. Ada-
larda sakızlı muhallebi, Antalya’da 
menengiç kahvesi, Siirt’te bıttım, 
Hatay’da defne sabunu. Keçinin 
kılı, koyunun yünüdür; Karapınar’da 
bir ala kilimdir maki, Bozkır’da 
saçaklı bir çul. Maraş dağlarında 
kara çadır, Karaman yaylalarında 
alaçıktan bir yuva...”

MAKİ DENİLİNCE AKLINIZA 
NE GELİYOR?
Maki denilince çoğumuzun aklına 
daha ilkokulda öğretilen ‘Akdeniz’in 
bitki örtüsü’ gelir. Ancak daha da 
genellersek makiye bakışımızın 
özeti ‘çalılık’ şeklindedir…
Devletin resmi görüşüne göre 
makiler ormandan sayılmıyor. Bu 
yüzden de herhangi bir koruma 
ve esirgeme statüsünden yoksun. 
Dahası, devletin resmi kurumları 
makilik alanlara ‘bozuk orman’ ya 
da ‘atıl durumdaki, işe yaramaz’ 
ağaçcıklar gözüyle bakıyor. 
Ağaçların ve suların emanet edildiği 
bakanlık, suyu tutan ağaçların en 
gösterişsizi olan makileri yerin 
yüzünden kazıyıp yerlerine iğde ve 
hünnap dikiyor şimdilerde. Ağaç-
ları salt ekonomik yararına göre 
yarıştırmak ve sınıflandırmak bir 
yana, kendisi de bir maki üyesi olan 
ahlatların da kültüre alınıp sökülen 
makilik alanlara ‘gelir getirici tür’ 
olarak dikilmesi ve bununla övünül-
mesi karşısında söz tükeniyor.

Kıyılarda Nisan sonunda başlayıp, 
iç bölgelerde Haziran sonuna kadar 
yamaçları sarıya boyayan katır 
tırnakları, orman içi açıklıklarda, dik 
kayalıkların kenarlarında ansızın 
karşınıza çıkıveren pürenleri kim 
unutabilir? Ya o taşlı torosların koy-
nunda deli deli kokan fundalara ne 
demeli? Taşeli Platosu ve Antalya 
çevresinde meyvelerinden pekmez 
yapılan andız ve keçiboynuzu tam 
bir yaşam iksiridir. Kekik denşilince 
yalnızca yaylalar mı akla gelir? Bilye-
lisi tovgası, keskin kokulusu acımtra-
ğı; makilerin koynuna dizilmiş yeşim 
taşları gibi kekikler, Hafızamıza 
kazınan unutulmaz kokusuyla mora 
olan tutkumuzu ateşleyip duran 
lavantanın yabanisi karabaş otları, 
yağı ve meyvesiyle 5 bin yıllık yaşam 
iksirimiz zeytinin atası deliceler ve 
çitlembikten kocayemişe, alıçtan 
kızılcığa yoksul Anadolu çocuklarının 
avuçlarını dolduran yaşam neşesi 
onlarca meyve...

AKDENİZ’İN YAMAÇLARA 
YAZDIĞI ŞİİRDİR MAKİLER
Dadaloğlu’nun özgüveni, Karacoğ-
lan’ın aşk sürenidir dağlarda. Mu-
hannete muhtaç olmayı ölüm bilen 
insanımın son sığınağıdır. Yağlıkta 
bozşalba, kuşakta kuşkonmazdır 
maki; yoklukta varlık, varlıkta dirlik... 
Makiler, kırlangıç yürekli bir kadının 
düşüdür kimi zaman. Bulutlu bir 
Mart ikindisinde, keçiboğan çalıları-
nın kokusunda yitirmesidir ruhunu; 
dilfir kokusuyla uyanması sonra. 
Akdeniz’in taşlı yamaçlara buğuyla 
yazdığı tutkulu bir şiirdir makiler; 
sessiz ve kimsesiz... 
n YUSUF YAVUZ

Makiler Akdeniz’in 
yamaçlara 
yazdığı 
şiirdir
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Dünyanın en büyük spor organizas-
yonu olan oyunlarda Türkiye’yi 
temsil edecek “Team Türkiye” 
kafilesinde yer alan milli yüzücü 

Emir Batur Albayrak, sezon içeresinde düzen-
lenen baraj yarışlarında başarılı sonuçlar elde 
etti. Albayrak, yakaladığı başarı sonucunda 
Paris’te yarışacak 102 milli sporcu arasına 
girmeyi başaran isim oldu.Ay yıldızlı kafilenin 
“Aynı Ruhla Yeniden” sloganı ile katıldığı 
olimpiyatlarda yüzme branşında aralarında 
Emir Batur’un da olduğu 8 yüzücü bulunur-

ken, Antalyaspor yüzme takımı baş antrenörü 
Turgay Demircioğlu da olimpiyatlarda görev 
alan milli takım antrenörleri arasında yer aldı.

ANTALYA’YI TEMSİL EDEN TEK SPORCU
Olimpiyat kafilesinde Antalya’yı temsil eden 
tek sporcu olma özelliğini taşıyan Albayrak, 
Erkekler bin 500 metre Serbest ve 10 kilomet-
relik zorlu Açık Su yarışlarında performans 
sergileyecek. Milli yücüzü, olimpiyat tarihine 
adını yazdırmak için son hazırlıklarını tamam-
lıyor. n İHA 

Antalya’nın gururu 
Emir olimpiyatlarda
Paris 2024 Olimpiyat Oyunları’nda 32 branşta madalya 
mücadelesi verecek olan 10 bin 500 sporcu arasında, 
Antalyaspor yüzme takımından yetişerek, rekortmen 
ve milli yüzücü olan Emir Batur Albayrak da yer alıyor.

ALANYASPOR ikinci etap 
hazırlık kampını sürdürdüğü 
Topuk Yaylası’nda düzen-
lenen imza töreninde konu-
şan Kulüp Başkanı Hasan 
Çavuşoğlu, 32 yaşındaki 
santrafor Serdar Dursun 
ile 2 yıllığına anlaştıklarını 
duyurdu. Çavuşoğlu, trans-
fer çalışmalarına devam 
ettiklerini söyledi. Santrafor 
mevkiindeki eksiği Serdar 
Dursun ile giderdiklerini 
belirten Çavuşoğlu, “İnşallah 
önümüzdeki dönemde başka 
transferlerimiz de olacak. 

Serdar Dursun’u anlatmaya 
gerek yok. Fenerbahçe’de 
kendini kanıtlamış bir 
futbolcu. Milli takımımızda 
da 10 maçta 7 gol attı. Bu 
hiç kolay değil. Ailemize 
katılan Serdar Dursun’a canı 
gönülden inanan birisiyim. 
İyi işler başaracağına, takımı 
sahipleneceğine ve ağabeylik 
yapacağına inanıyorum” dedi.

SEVEREK TAKİP EDİYORUM
Serdar Dursun ise şunları 
söyledi:”Öncelikle burada 
olmaktan mutluyum. Başka-
nımız sağ olsun, her zaman 

bana güvendiğini ve iyi işler 
çıkaracağıma inandığını 
söyledi. Hocamız ve başka-
nımızla da güzel konuşma-
larımız oldu. Ben de bir an 
önce Alanyaspor camiasına 
katılmak istiyordum. Uzun 
zamandan beri Alanyaspor’u 
biliyorum ve severek takip 
ediyordum. Tekrar bu camia-
da gollerimle çıkış yakalamak 
istiyorum. İnşallah golle-
rimle takıma katkı sağlarım. 
Sahada her an savaşmak ve 
oynayabildiğim kadar oyna-
mak istiyorum.” n DHA

SERDAR DURSUN İLE 
ANLAŞMA SAĞLANDI
SÜPER Lig ekibi Alanyaspor, ikinci etap hazırlık kam-
pını sürdürdüğü Topuk Yaylası’nda düzenlenen törende 
santrafor Serdar Dursun ile 2 yıllık sözleşme imzaladı.

ALAN-
YASPOR, 
Kongolu orta 
saha oyuncusu 
Gaius Makou-
ta’yı kadro-
suna kattı.
Yeni sezon 
öncesi transfer 
çalışmalarını 
sürdüren Alan-
yaspor, Serdar 
Dursun’un 
ardından Gai-
us Makouta’yı 
da renklerine 
bağladı. Son 
olarak Boa-
vista forması 
giyen orta 
saha oyuncusu 
Makouta ile 3 
yıllık sözleş-
me imzalandı. 
n İHA 

GAİUS MAKOUTA 
ALANYASPOR’DA

Kepez Belediyesi Spor Kulübü’nün 
yeni başkanı Emin Akçay, kulübün ilk 
yönetim kurulu toplantısını gerçekleşti-
rerek, kulübün yeni yönetimini belirledi. 
Kulübün yeni Başkanı Emin Akçay, 
göreve hızlı bir başlangıç yaparak, ilk 
yönetim kurulu toplantısında kulübün 
başarı hedeflerini açıkladı. Toplantıda, 
Kepez Belediyesi Spor Kulübü’nün yeni 
yönetim kadrosu oluşturulurken, Genel 
Sekreter ve Basın Sözcülüğü görevine 
Mehmet Ali Birdane getirildi. Yönetim 
Kurulu Üyeleri ise Hüseyin Sarı, Birkan 
Aslan, Mehmet Ali Ünal, Soykan Bay-
raktar, Deniz Tahincioğlu, Azmi Ataş, 
Turan Alma, Hakan Saatçioğlu, Feridun 
Varol, Suat Sayın, Mehmet Bora ve 
Ömer Bilal’den oluşturuldu.

HEDEFİMİZ BAŞARI 
Kepez Belediyesi Spor Kulübü Başkanı 
Emin Akçay, kulübe ait tesisler, antre-
nörler, tüm branşlardaki lisanslı spor-
cular ve yaz spor okulu kursiyerlerinin 
sayısı hakkında bilgi aldı. Kulüp Başka-
nı Akçay, bu buluşmanın aynı zamanda 
yönetimin tanışma toplantısı olduğunu 
belirterek, basketbol, voleybol, hentbol, 
ragbi, yüzme, su topu, güreş, tekvando, 
judo, tenis, cimnastik, okçuluk ve step 
aerobik şube sorumluluklarının sonraki 
toplantılarda belirleneceğini duyurdu. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

KEPEZLİ 
SPORCULAR 
13 BRANŞTA 
İDDİALI 

KEMER Belediyesi Kick Boks 
Antrenörü Volkan Kaplan ve sporcu-
ları Kemer Belediye Başkanı Necati 
Topaloğlu’nu makamında ziyaret etti. 
Antrenör Volkan Kaplan yönetiminde 
katıldıkları organizasyonlarda başa-
rıdan başarıya koşan Kemer Beledi-
yesi Kick Boks sporcuları ziyarette, 
Başkan Topaloğlu’na çalışmaları 
hakkında bilgi verdi. Başkan Topaloğ-
lu, ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getirerek, Antrenör Volkan Kaplan 
ve sporcuları tebrik ettiğini ve başa-
rılarının devamını dilediğini söyledi. 
Ziyaret sonrası Başkan Topaloğlu, 
Kaplan ve sporcularla hatıra fotoğrafı 
çektirdi.  n İHA 

BAŞARILARINI 
KUTLADILAR 

BURDUR’da oynanan hazırlık maçı 
yoğun yağış nedeniyle yarıda kaldı.
Burdur Mehmet Akif Ersoy Üniver-
sitesi tesislerinde kamp yapan Suudi 
Arabistan 1’inci Lig takımlarından 
Al Faisaly ile Isparta’da kamp yapan 
TFF 2’nci Lig Beyaz Grup takım-
larından Bucaspor 1928 hazırlık 
maçında karşılaştı. MAKÜ İstiklal 
Stadyumu’nda oynanan ve Al Faisaly 
takımının 2-0 önde götürdüğü karşı-
laşma yoğun yağış nedeniyle 22’nci 
dakikada hakem tarafından tatil edil-
di. İki takım hazırlık maçında bugün 
tekrar karşılaşacak.  n DHA

Hazırlık maçı
oynanamadı
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Kaleiçi, birbiriyle kesişen 
dar sokakları, konakları, 
begonvillerle saklı pence-
releriyle ziyaretçilerinin 

keşfetme duygusunu tetikleyen, 
farklı rotalarında insanlık tarihinin 
izleri sürülen, dünya mutfağının sıra 
dışı örneklerini bir araya getiren An-
talya’nın tarihi kent merkezi.1984’te 
“Dünya Turizm Oscarı” olarak ad-
landıran ‘Altın Elma’ turizm ödülü-
nün sahibi olan yaşayan antik kent, 
dünya turizm trendlerinin değişme-
si, ilgisizlik gibi nedenlerle neşesini 
yıllar içinde kaybetti. Muratpaşa 
Belediyesi, böyle bir dönemde yeni 
yerler, kültürler ve insanlar 

keşfetme duygusuyla hareket eden, 
kente yayılan, esnafla bütünleşen 
bir turizmi geliştirmek için 2014’te 
Kaleiçi’ni merkeze alan bir çalışma 
içine girdi. Esnaf toplantıları, kurum 
ve kuruluşlarla geliştirilen iş birlik-
leriyle Antalya’nın yaşayan antik 
kenti bugün 12 ay turizmin sürdüğü 
bir bölge haline geldi. 
12 AY TURİZM İÇİN 
Muratpaşa Belediyesi’nin Kaleiçi 
çalışmalarının en büyük organizas-
yonu Uluslararası Kaleiçi Oldtown 
Festivali de bu yıl 9’uncu yaşını 
kutlayacak. Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, 9’uncu festivalin 17-20 Ekim 
tarihlerinde yapılacağını açıkladı. 

Uysal, festivalin en önemli 
sonuçlarından birinin Ka-

leiçi gibi yaşayan antik 
kentlere sahip şehir-

lerarasında kalıcı 
kültür köprüleri 

inşa edilmesi 
ve Kalei-
çi’nin dünya 
mirasının bir 
parçası ha-
line gelmesi 
olduğunu 
aktardı. 
Kaleiçi’nin 
böyle 12 ay 

iş ve aş üreten 
bir bölge haline 

geldiğini dile 
getiren Başkan 

Uysal, “Antal-
ya, kitle turizminde 

tartışmasız dünyanın en 

önemli destinasyonlarının başında 
geliyor. 
Bununla birlikte 12 ay turizmin 
devam ettiği Kaleiçi, Antalya bir 
kent vizyonudur. Bu kente bakış 
açısıyla, Antalya’mızın geleceğini 

doğru kurgulanmasıyla ilgilidir. 
Artık 12 turizmin devam ettiği canlı 
bir Kaleiçi görmek bizler için gurur 
verici” diye konuştu.
n BÜLTEN/MURATPAŞA 
BELEDİYESİ 

KALEIÇI OLDTOWN
FESTIVALI EKIM’DE
Muratpaşa Belediyesi’nin, kentin yaşayan antik kenti Kaleiçi’ndebu yıl 9’uncusunu 
düzenleyeceği Kaleiçi Oldtown Festivali 17-20 Ekim tarihlerinde gerçekleşecek.

İlki 1964 yılında Antalya Belediye 
Başkanı Avni Tolunay’ın girişimiy-
le yapılan ve Türkiye’nin en uzun 
soluklu festivali olan Antalya Altın 
Portakal Film Festivali, geçen sene 
Nejla Demirci’nin ‘Kanun Hükmü’ 
filmiyle ilgili tartışmaların ardından 
iptal edildi. 60’ıncısı yapılamayan 
festivalin bu sene gerçekleştiri-
leceğini, geçen hafta Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek 
açıkladı. Böcek, yaptığı açıklamada 
şu ifadelere yer verdi:”Türkiye’nin 
en önemli sinema festivali ve An-
talya’mızın da gururu olan Antalya 
Altın Portakal Film Festivali, bu yıl 
5-12 Ekim 2024 tarihleri arasın-
da belediyemizin ev sahipliğinde 

gerçekleştirilecektir. Ulusal ve 
uluslararası alanda festivalimiz 
ile ilgili çalışmalarımız yoğun bir 
şekilde devam etmektedir. 
Bu yıl festivalimizin sanat di-
rektörlüğünü Sayın Deniz Yavuz 
yürütecektir. Tüm sinemaseverleri, 
sinemanın ışığı altında festivalimiz-
de buluşmaya davet ediyorum.
”Bu yıl gerçekleştirilecek festivalin 
‘Ulusal Film Yarışması’ jüri başkan-
lığını ise daha önce birçok ödülün 
sahibi olan ve 2018’de ‘Altın Por-
takal Yaşam Boyu Onur Ödülü’ de 
alan yönetmen ve senarist Ferzan 
Özpetek üstlenecek. Jüri üyelerinin 
ise ilerleyen günlerde belli olması 
bekleniyor. n DHA

Altın Portakal’da jüri başkanı Ferzan Özpetek
EKİM ayında düzen-

lenecek olan ‘Antalya 
Altın Portakal Film 

Festivali’nin ‘Ulusal 
Film Yarışması’ jüri 
başkanlığını, daha 

önce ‘Altın Portakal 
Yaşam Boyu Onur 

Ödülü’ de alan yönet-
men, senarist Ferzan 

Özpetek yapacak.

ŞİİRLERİNİN merkezinde birçok 
farklı rolde ama en çok da anne 
rolünde kadın olan Didem Madak, 
edebiyatımıza Grapon Kâğıtları, 
Ah’lar Ağacı ve Pulbiber Mahallesi 
gibi üç önemli şiir kitabı bıraktı. 
Madak, 2010 yılında yakalandığı 
hastalığa yenik düşerek 23 Temmuz 
2011’de aramızdan ayrıldı. 
AH’LAR AĞACI 
Konyaaltı Belediyesi spotify hesa-
bında yer alan “Edebiyatımızdan 
12 İsim 12 Eser” isimli podcast se-
risinde sevilen şair Didem Madak’ı 
Ah’lar Ağacı şiiri ile anıldı. Kitabın 
adını aldığı Ah’lar Ağacı şiirinin 
yazardaki sitem, acı ve öfkenin yan-
sıması olduğu belirtiliyor. Madak, 
Ah’lar Ağacı adlı eserinde hayatı, 
derinlemesiyle ele alarak şiirleri 
üzerinden okura ruhunu yansıtı-
yor.  n BÜLTEN/KONYAALTI 
BELEDİYESİ 

Konyaaltı Belediyesi Didem Madak’ı andı
Konyaaltı Belediyesi Spotify hesabında gerçekleştirdiği “Ede-
biyatımızdan 12 İsim 12 Eser” isimli podcast serisine 2011’de 
kaybettiğimiz şair Didem Madak ile devam ediyor. Podcastte 
Didem Madak’ın Ah’lar Ağacı isimli şiiri seslendirildi.

ANTALYA İl Tarım ve Orman 
Müdürlüğü tarafından başlatılan 
“Küçük Çiftçiler Antalya’da” 
projesi kapsamında, genç tarımcılar 
ve çiftçi çocukları, tarımın önder-
leriyle buluşmaya başladı. Projenin 
ilk etabında Elmalı’dan gelen çoban 
çocukları, Antalya İl Tarım Müdü-
rü Fırat Erkal ile bir araya gelerek 
sohbet etti.  Görüşmede, çocuk-
lara tarımın ve çiftçiliğin değeri, 
yaptıkları işin önemi ve babalarının 
mesleklerini sürdürmenin kıymeti 
anlatıldı. Çocuklar, Müdür Fırat 
Erkal’a çiftçilik mesleğini devam 
ettirip ülkemiz tarımına katkıda 
bulunma konusunda söz verdi.Et-
kinlik kapsamında çoban çocukları, 
Antalya’nın doğal güzelliklerini ve 
turistik yerlerini keşfetme fırsatı 
buldu. Kurşunlu Şelalesi ve Düden 
Şelalesi’ni ziyaret ederek doğanın 
eşsiz güzelliklerini keşfe çıktı.
Ayrıca, düzenlenen tekne turu ile 
Akdeniz’in serin sularında keyifli 
anlar yaşadılar. 
GELEĞİN ÜRETİCİLERİ 
Antalya İl Tarım ve Orman Müdürü 
Fırat Erkal, “Dünyada en önemli ve 
stratejik konu gıdadır. Gıdayı ise 
sizlerin anne ve babaları, çiftçi-
ler üretiyor. Gelecekte de ailemin 
mesleğini devam ettirmek istiyorum 
diyen sizler üreteceksiniz. Dünya 
nüfusu her geçen gün hızla artıyor, 
gıdaya talep artıyor. Tarımın ve çift-
çiliğin önemi de dünyada her geçen 
gün artıyor, gelecekte tarım ve 
çiftçilik daha da kıymetli bir meslek 
olacak” dedi. 
n MURAT ŞENTÜRK 

Çoban çocuklar
tatil keyfi yaptı

ANTALYA Büyükşehir 
Belediyesi tarafından engelli 
vatandaşların rahat bir şekilde 
denize girebilmesi için hayata 
geçirilen “Engelsiz Plajlar” 
bu yıl da yoğun ilgi görüyor. 
Konyaaltı Sahili’nde ve Lara 
Sahili’nde bulunan Engelsiz 
Plajlar, bedensel engeli olan 
vatandaşların konforu düşünü-
lerek hayata geçirildi. Engelli 
otoparkı, tuvalet, duş, soyunma 
kabini, cankurtaran, şezlong, 
gölgelik alanlargibi birçok 
hizmetten ücretsiz şekilde 
yararlanma fırsatı bulan engelli 
bireyler, bu konforlu alanda 
zorluk çekmeden denizin tadını 
çıkarıyor. Engelli otoparkın-
dan itibaren başlayan kılavuz 
çizgiler sayesinde plaja gelen 
vatandaşlar, engelli rampası ile 
de denize rahatça girebiliyor. 
Sunduğu kolaylıklar, konfor ve 
güvenli olması sebebiyle birçok 
kişinin uğrak noktası olan en-
gelli plajlar tatil için Antalya’yı 
tercih eden yabancılara da hitap 
ediyor. n BÜLTEN/ABB

Deniz keyfi için
engeller kalktı


